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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr X/2015 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  26 sierpnia 2015 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych. Nieobecny był radny Mirosław 

Gniewczyński. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Eugeniusz Krzyżanowski – Radny Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

7. Angelika Jaworska – Kierownik GOPS w Zwierzynie 

8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie X zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja Wójta Gminy o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2015 roku. 

6) Ocena przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2015/2016. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę 

położoną w obrębie Sarbiewo, oznaczoną numerem ewidencyjnym 61/16 o 

powierzchni 0,0177 ha, 

b) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Zwierzyn na 

lata 2016-2022, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania, 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn, 

f) zgłoszenia kandydata do prac w Powiatowej Społecznej Radzie do spraw Osób 

Niepełnosprawnych. 

8) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

9) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania sołtysów. 

10) Wolne wnioski i informacje. 

11) Zamknięcie X zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
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1. Otwarcie X zwyczajnej sesji i stwierdzenie guorum. 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 13
10 

otworzyła Urszula Kruszyna 

wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy 

Zwierzyn na sali obrad obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał 

- listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Wiceprzewodnicząca RG powitała radnych i zaproszonych gości. Następnie poinformowała, 

że w dniu 17 lipca br. odbyły się wybory sołtysa w sołectwie Zwierzyn II i w głosowaniu 

tajnym wygrał Pan Waldemar Stefański, gratulując mu wyboru. Złożyła również kondolencje 

radnemu Robertowi Wcisło z powodu śmierci ojca. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła porządek obrad. 

Następnie zapytał, czy jest wniosek ze strony radnych odnośnie zmiany porządku obrad. 

Radna Stefania Sierocińska złożyła wniosek, żeby wykreślić w punkcie 7a w projekcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej działkę położoną w obrębie Sarbiewo, oznaczoną numerem 

ewidencyjnym 61/16 o powierzchni 0,0177 ha zapis „w drodze bezprzetargowej”. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG poddała wniosek radnej Stefani Sierocińskiej pod 

głosowanie. Radni głosowali jednogłośnie za wykreśleniem zapisu „w drodze 

bezprzetargowej” z projektu uchwały. Za wykreśleniem głosowało 13 radnych. 

 

Urszula Kruszyna zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie zgłoszenia kandydata do prac w Powiatowej Społecznej Radzie do spraw Osób 

Niepełnosprawnych oraz poddała swój wniosek pod glosowanie. Radni głosowali 

jednogłośnie za wprowadzeniem do porządku obrad zaproponowanego projektu uchwały. Za 

wprowadzeniem głosowało 13 radnych. Urszula Kruszyna poinformowała, że wprowadza do 

porządku obrad projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata do prac w Powiatowej 

Społecznej Radzie do spraw Osób Niepełnosprawnych, jako punkt 7f.  

 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

              Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG poinformowała, że radni otrzymali w 

materiałach sesyjnych sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym przygotowane 

przez Wójta Gminy Zwierzyn i otworzyła dyskusję (sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu). 

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie na jakie działania z LGD „Działaj z Nami” będzie można 

składać wnioski odnosząc się do punktu 5 sprawozdania. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że uczestniczył w Walnym Zebraniu członków 

Stowarzyszenia LGD „Działaj z Nami”, które poświęcone było opracowaniu i zatwierdzeniu 

nowego statutu, żeby wyeliminować pokrycie się działań w LGD i LGR . 
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Dorota Kruszyna zapytała, co wynikło ze spotkania z Prezesem Okręgu PZW Gorzów dot. 

punktu 11 sprawozdania. Co gmina ma do funkcjonowania szkoły w Wielisławicach punkt 23 

sprawozdania oraz czego dotyczą zwolnienia w punkcie 27 sprawozdania.  

 

Tomasz Marć wytłumaczył, że prowadził rozmowy z prezesem LGD odnośnie rezygnacji z 

opłat za pobyt dziecka w przedszkolu dla osób, które przejściowo znalazły się w trudnych 

warunkach. Poinformował, że odbył spotkanie z przedstawicielami PZU na prośbę dyrekcji 

PKP, żeby zainteresować ich wynajęciem pomieszczenia na dworcu w Zwierzynie i 

uzgodniono, że PZU będzie miało tam swoje biuro. Pierwotnie zamysł był, żeby gabinet 

otworzył stomatolog, ale temat upadł. Poinformował również, że z Burmistrzem Strzelec 

Krajeńskich odbył spotkanie na temat ciągu pieszo-rowerowego. Jest wyrażona zgoda, żeby 

ciąg został usytuowany w pasie drogi wojewódzkiej. Ma plany odnośnie obiektu starej 

mleczarni w Górecku, gdzie budynek chce przekształcić na mieszkania, ciekawiło go jednak 

finansowanie. Zainteresowany był szkołą w Wielisławicach, gdyż podobnie planuje zrobić w 

Gościmcu. Odbył spotkanie z Prezesem Okręgu PZW Gorzów, gdyż jego zamysł był, żeby 

ośrodek w Sarbiewie był udostępniony dla społeczności. Pierwotnie ustalono, że po stronie 

gminy będzie zabezpieczenie nadzorującego, określenie czasu otwarcia, pilnowanie porządku, 

straty materialne również po ich stronie. Aby to zrobić raz a porządnie, szukali odpowiedniej 

osoby i w rozsądnej cenie. Jak byłoby to otwarte chcieli wspomóc się Gminnym Ośrodkiem 

Kultury i społecznikami i tak miało być co roku. Jak zgłosił się do zarządu usłyszał, że Pan 

prezes nie wyraził zgody, dlatego chciał się z nim spotkać bezpośrednio. Pan prezes miał żal 

do części radnych i środowiska, że negatywnie nastawieni byli do otwarcia takiego ośrodka w 

Przysiece i zmuszeni byli do zakupu działki w Sarbiewie. 

 

Włodzimierz Nobis zapytał, czy dojdzie do realizacji budowy ronda w Zwierzynie, o którym 

mowa w punkcie 22 sprawozdania i gdzie zostanie zatrudniony stażysta punkt 24. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że na temat ronda odbyło się robocze spotkanie z komendantem 

KPP, dokonano wizji lokalnej na skrzyżowaniu. Jest wola udrożnić skrzyżowanie na czas 

przejściowy, środki mają być zabezpieczone. Gmina zadeklarowała grunt pod rondo, 

opracowanie koncepcji, przejęcie młyna i zgruzowanie go. Starosta Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego też się nie uchyla i obiecał, że  się dołoży. Główne działania leżą po stronie 

ZDW. Odnośnie stażu poinformował, że z wnioskiem o zatrudnienie osoby, która 

wspomagałaby sekretariat wystąpił dyrektor ZPO w Zwierzynie. Zostanie więc zatrudnionych 

dwóch stażystów w ZPO Zwierzyn i PSP Gościmiec. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, o których drzewach jest mowa w punkcie 16 sprawozdania. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że są to samosiejki akacje pomiędzy prywatną działką a 

boiskiem w Górkach Noteckich. 

 

Grzegorz Kuchciński zapytał o punkt 26 sprawozdania odnośnie prac porządkowo-

modernizacyjnych wokół dworca. 

 

Tomasz Marć poinformował, że dyrektor skierował sprawę do realizacji i ogrodzenie zostanie 

usunięte. Jeżeli chodzi o przywrócenie poczekalni, to przedstawiciele PKP idą w innym 

kierunku, zamierzają wyburzyć wszystko i pozbyć się problemu. Zależy nam, żeby również 

uporządkować teren po przeciwnej stronie dworca. Dowiedzieliśmy się, że  nie jest to 

własność PKP, że odsprzedali to dla Orange, który też się nie przyznaje do terenu. Jeżeli nie 
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znajdzie się właściciel, to poszukamy chętnych, którzy uprzątną słupy i niepotrzebne 

elementy. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 3. 

 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG przedstawiła informację przygotowaną przez 

przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym i przyjęciu 

protokołu z poprzedniej sesji (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja Wójta Gminy o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2015 roku. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG poinformowała, że 24 sierpnia br. odbyło się 

wspólne posiedzenie komisji w celu zaopiniowania sprawozdania z przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2015r. na podstawie informacji Wójta Gminy Zwierzyn, prosząc 

przewodniczących komisji o odczytanie opinii. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gminy RG odczytał 

opinię odnośnie sprawozdania z przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015r. na 

podstawie informacji Wójta Gminy Zwierzyn (opinia nr 48/2015 w załączeniu do protokołu). 

 

Jarosław Skiba przewodniczący komisji społecznej RG odczytał opinię odnośnie 

sprawozdania z przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015r. na podstawie 

informacji Wójta Gminy Zwierzyn (opinia nr 50/2015 w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca komisji rewizyjnej RG odczytała opinię odnośnie 

sprawozdania z przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015r. na podstawie 

informacji Wójta Gminy Zwierzyn (opinia nr 49/2015 w załączeniu do protokołu). 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego wiceprzewodnicząca RG poddała pod głosowanie sprawozdanie z 

przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015r. na podstawie informacji Wójta 

Gminy Zwierzyn. Sprawozdanie radni przyjęli jednogłośnie. Za przyjęciem sprawozdania 

głosowało 13 radnych (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła punkt 5. 

 

6. Ocena przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2015/2016. 

 

Grzegorz Kuchciński wiceprzewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn 

odczytał protokół nr 13/2015 z dnia 21 sierpnia 2015r. z posiedzenia komisji, którego 
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tematyką było przygotowanie szkół pod względem organizacyjnym do nowego roku 

szkolnego 2015/2016. 

 

Tomasz Marć wójt gminy stwierdził, że jest zasmucony, że taką sytuację zastali członkowie 

komisji w PSP Gościmiec. Stwierdził, że na prośbę dyrektora szkoły starali się mu pomóc w 

adaptacji pomieszczenia. Poinformował, że zastrzeżenia zostaną sprawdzone. 

 

Anna Ryś-Konieczna  prosiła, żeby na cito usunąć wilgoć w klasie I w PSP w Gościmcu. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że zostanie to zrobione. 

 

Jarosław Skiba wnioskował, żeby zwracano uwagę na wykonywanie prac konserwacyjnych w 

szkołach, gdyż jest to robione nieestetycznie. 

 

Grzegorz Kuchciński zapytał, czy będą podjęte jakieś kroki odnośnie szkoły w Gościmcu, i w 

którym kierunku to będzie zmierzało. 

 

Tomasz Marć stwierdził, że wysiłek finansowy, który Gmina ponosi poza subwencją jest 

ogromny. Jedną z opcji jest przekazanie obiektu pod stowarzyszenie. Chcemy utrzymać 

szkołę, ale nie za wszelką cenę. Dużo też zależy od rodziców. 

 

Włodzimierz Nobis stwierdził, że klasy I-III można byłoby w szkole w Gościmcu prowadzić, 

ale pozostałe klasy poprzenosić. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że jest wola rodziców, że do szkoły w Zwierzynie to się 

zgadzają, ale przeciwni są dowożenia do szkoły w Górkach Noteckich. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że do PSP Gościmiec uczęszcza 70 

dzieci, sale są malutkie, ale nie porównujmy do szkoły np. w Zwierzynie, gdzie klasy są 

większe, ale i dzieci jest więcej. 

 

Urszula Kruszyna zamknęła punkt 6 i o godz. 14
45

 ogłosiła przerwę w obradach. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę 

położoną w obrębie Sarbiewo, oznaczoną numerem ewidencyjnym 61/16 o 

powierzchni 0,0177 ha                
 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę położoną w obrębie Sarbiewo, 

oznaczoną numerem ewidencyjnym 61/16 o powierzchni 0,0177 ha (opinia nr 45/2015 w 

załączeniu do protokołu).  

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG otworzyła dyskusję.  
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Stefania Sierocińska zgłosiła wniosek, żeby w §1 wykreślić zapis „w drodze 

bezprzetargowej”. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek. Radni 

głosowali jednogłośnie. Za wykreśleniem zapisu w §1 projektu uchwały głosowało 13 

radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę położoną w obrębie 

Sarbiewo, oznaczoną numerem ewidencyjnym 61/16 o powierzchni 0,0177 ha pod 

głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr X/58/2015. (Uchwała w 

załączeniu do protokołu). 

 

b) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Zwierzyn 

na lata 2016-2022 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Gminy Rady Gminy Zwierzyn odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Zwierzyn na lata 2016-2022 (opinia nr 51/2015 w załączeniu do 

protokołu).  

 

Urszula Kruszyna otworzyła dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, kto prowadzi zajęcia w utworzonym 2.03.2015r. KIS. 

 

Angelika Jaworska kierownik GOPS w Zwierzynie poinformowała, że do prowadzenia zajęć 

w KIS w konkursie została wyłoniona Pani Renata Ambroszczyk. Część zajęć prowadzą 

również pracownicy socjalni, pracownicy PUP oraz psycholog Monika Brzezińska z Gorzowa 

Wlkp. Udział w zajęciach bierze 10 osób z zaburzeniami psychicznymi i chcemy 

doprowadzić ich do stanu, żeby radzili sobie w sytuacjach życiowych. Informację o środkach, 

jakie wydajemy na KIS można uzyskać od Izabeli Borkowskiej kierownika GZOPO. 

 

Jarosław Skiba stwierdził, że szkoda, że nie była obecna pani kierownik GOPS-u na 

posiedzeniu komisji społecznej RG, gdzie projekt uchwały był opiniowany i sekretarz gminy 

nie był w stanie im na wszystkie pytania odpowiedzieć.  Rozumiemy istotę strategii, że 

dokument ten służy też temu, żeby móc składać projekty wniosków o środki finansowe. W 

projekcie strategii mowa o realizatorach, czy przy opracowywaniu dokumentu kierowane były 

do nich ankiety i czy strategia współgra z dokumentami tych instytucji. 

 

Angelika Jaworska do opracowywania strategii posłużyliśmy się dokumentami szkół i innych 

instytucji, które zostały wykorzystane przy opracowywaniu naszego dokumentu. Jednak za 

wszystkim idą pieniądze, dlatego nie zapisane są zadania twarde, nie zapisujemy rzeczy, na 

które nas teraz nie stać. Dokument zawiera zadania, na które nas teraz stać i jest otwarty. 

 

Jarosław Skiba stwierdził, że w tabeli na str. 26 i 27 przewidywane efekty, jako wskaźniki 

efektywności podane są liczby osób. Jego zdaniem efektem nie jest liczba osób. 

 

Angelika Jaworska prosiła o naniesienie swoich sugestii i ewentualne przeniesienie projektu 

uchwały na następną sesję. 
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O godz. 15
30

 na salę obrad przybyła radna Justyna Pawlak-Gudynowska. 

 

Urszula Kruszyna zamknęła dyskusję i poinformowała, że na sali obrad obecnych jest 14 

radnych. Następnie poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Zwierzyn na lata 2016-2022 pod głosowanie. Projekt 

uchwały został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 

radnych, wstrzymało się od głosu 3 radnych (Grzegorz Kuchciński, Robert Wcisło, 

Włodzimierz Nobis). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr X/59/2015. (Uchwała w 

załączeniu do protokołu). 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania zmiany uchwały 

budżetowej na 2015 rok 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Gminy Rady Gminy Zwierzyn odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 

opłat, jak również trybu ich pobierania zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok (opinia nr 

52/2015 w załączeniu do protokołu).  

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok pod głosowanie. Projekt uchwały 

został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr X/60/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2015 rok (opinia nr 46/2015 w załączeniu do protokołu).  

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr X/61/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn 
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Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn (opinia nr 47/2015 w załączeniu do protokołu).  

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego wiceprzewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn rok pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr X/62/2015. (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

f) zgłoszenia kandydata do prac w Powiatowej Społecznej Radzie do spraw Osób 

Niepełnosprawnych 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG odczytała pismo Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Drezdenku odnośnie zgłaszania kandydatów na członków Powiatowej Społecznej 

Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych  i poprosiła o zgłaszanie osób (pismo w załączeniu 

do protokołu.) 

 

Mariusz Krzyżanowski zgłosił Włodzimierz Nobisa, uzasadniając, że radny ma 

doświadczenie, działając w podobnych instytucjach.  

 

Stefania Sierocińska zgłosiła Urszulę Kruszyna, uzasadniając tym, że radna zdobyła 

doświadczenie pracując dotychczas w Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób 

Niepełnosprawnych przy PCPR w Drezdenku. 

 

Monika Łohunko zapytała, czym zajmuje się osoba wchodząca w skład Powiatowej 

Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 

 

Urszula Kruszyna przedstawiła informację na temat pracy w Powiatowej Społecznej Radzie 

do Spraw Osób Niepełnosprawnych i zapytała, czy kandydaci wyrażają zgodę na bycie 

członkiem Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 

 

Włodzimierz Nobis i Urszula Kruszyna wyrazili zgodę na kandydowanie i poddała 

zamknięcie listy kandydatów pod głosowanie. Radni jednogłośnie opowiedzieli się za 

zamknięciem listy. „Za” głosowało 14 radnych. 

 

Stefania Sierocińska zgłosiła wniosek, żeby każdy radny podczas głosowania miał 1 głos i 

głosować na kandydatów wg zgłaszania. 

 

Za wnioskiem radnej Stefani Sierocińskiej radni głosowali jednogłośnie. „Za” głosowało 14 

radnych. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG rozpoczęła głosowanie: 

Za kandydaturą Włodzimierza Nobisa głosowało 2 radnych. 

Za kandydaturą Urszuli Kruszyna głosowało 9 radnych. Wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

 

Następnie Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie 

zgłoszenia kandydata do prac w Powiatowej Społecznej Radzie do spraw Osób 

Niepełnosprawnych rok pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. 
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Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 radnych, wstrzymało się od głosu 2 radnych 

(Robert Wcisło i Grzegorz Kuchciński). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr X/63/2015. 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła punkt 7.  

    

8. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

 

Jarosław Skiba zadał pytania czy doszło do porozumienia w sprawie korzystania ze „stanicy 

wędkarskiej” w Sarbiewie. Jak będzie to wyglądać w przyszłości, czy będzie dostępna, czy 

dalej zamknięta. Czy można znaleźć jakieś czasowe lub sezonowe rozwiązanie, sugerując, że 

może być otwarta np. w okresie letnim kwiecień-wrzesień. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że miejsce nie zostało zrobione tylko ze środków 

PZW, w większej mierze wykorzystane zostały środki Rybackiej Grupy Działania. Obiecał, 

że będzie starał się drążyć temat, żeby przekonać prezesa, żeby na przyszły rok obiekt został 

udostępniony dla mieszkańców. 

 

Włodzimierz Nobis wnioskował o sprowadzenie zespołu do badania wzroku dla mieszkańców 

gminy do ośrodka zdrowia w Zwierzynie i ośrodka zdrowia w Górkach Noteckich. 

 

Tomasz Marć poparł pomysł z badaniem wzroku. Można pomyśleć także o badaniu słuchu. 

 

Renata Marcińczak poinformowała, że nie ma problemu z badaniem słuchu, na każdą 

potrzebę są w stanie przyjechać.  

 

Tomasz Marć poinformował, że zostanie ustalony termin i rozpropagują akcję, żeby mogła 

jak największa liczba mieszkańców z tego skorzystać.  

 

Dorota Kruszyna wnioskowała o: 

 zakup mundurów bojowych dla OSP Górecko, 

 wystosowanie pisma do właściciela sklepu spożywczo-przemysłowego w Górecku 

lub do użytkownika tego sklepu w celu poprawienia estetyki przed obiektem (podczas 

deszczu tworzy się kałuża, co utrudnia wejście do sklepu). 

 

Tomasz Marć poinformował, że koszt kompletu ubrania bojowego to ok. 3000 zł. Mamy 

jedną  jednostkę w systemie, która musi być kompletnie uposażona, druga jednostka Żółwin, 

która aktywnie udziela się w akcjach. Wszystkich jednostek jest pięć w gminie, musielibyśmy 

wydać 750000 zł, żeby wszystkich uposażyć. Są to bardzo duże środki. Odnośnie poprawy 

estetyki przed sklepem stwierdził, że przewidziane jest ułożenie dywanika asfaltowego. 

Jednak właścicielowi powinno zależeć, żeby jego obiekt miał odpowiedni wygląd, gmina nie 

może wyręczać osób prowadzących działalność gospodarczą.  

 

Jacek Warchał dodał, że OSP Górecko ma tylko jednego strażaka gotowego do wyjazdu. 

Reszta nie ma szkoleń i nie mają prawa wyjazdu do akcji. Dlatego proponował, żeby najpierw 

pomyśleli o szkoleniu. 

 

Anna Ryś-Konieczna wnioskowała o: 

 zrobienie chodnika dla pieszych przez tory kolejowe przy posesji nr 104 na ul. 
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Wojska Polskiego w Zwierzynie, gdyż ludzie muszą schodzić na pas jezdni, gdzie 

ruch jest natężony,  

 usunięcie gałęzi lip od kościoła w stronę Górecka i na ul. Wiejskiej w Zwierzynie, 

gdyż zbliża się zima i gałęzie będą spadały pod ciężarem śniegu i lodu,  

 zakup maszyny do czyszczenia podłóg w szkołach i do wykorzystania w innych 

obiektach oraz sugerowała, że można byłoby pomyśleć  jeszcze o zakupie traktorka 

do koszenia trawy i odśnieżania, które to maszyny mogłoby być wykorzystane prze 

nowotworzony  CIS,  

 przekazała, że jest obawa społeczności o przesiadywanie osób pod wpływem 

alkoholu na dworcu PKP i niszczenie tego miejsca z powodu bliskości sklepu 

alkoholowego czynnego 24h. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że była podjęta reakcja odnośnie ograniczona konsumpcji 

alkoholu, która odbywała się poza lokalem przy dworcu PKP w Zwierzynie.  Jak najbardziej 

jest za wyposażeniem w maszyny CIS-u, o który zabiegamy.  Dostrzegają problem chodnika  

i w jego w sprawie będą monitować do PKP.  

 

Stefania Sierocińska wnioskowała o: 

 koszenie poboczy dróg gminnych,  

 w imieniu mieszkańców prosiła, aby kalendarz imprez organizowanych przez GOK i 

rodzaje sekcji znalazły się na tablicach ogłoszeń we wszystkich sołectwach,  

 dołożenie starań  w celu pozyskania funduszy na ogrodzenia cmentarzy. 

 

Tomasz Marć odnośnie cmentarzy stwierdził, że jakby to były cmentarze zabytkowe, to 

wpisywalibyśmy się w projekt na rewitalizację, ale mimo to będzie miał ogrodzenie 

cmentarzy na uwadze. Zgodził się z propozycją wyjścia GOK w teren, informując, że jest w 

kontakcie z p. dyrektor GOK. Zostanie zorganizowane spotkanie w tym temacie z panią 

dyrektor i sołtysami.  

 

Grzegorz Kuchciński wnioskował: 

 żeby mieć na uwadze dbanie o czystość wokół swoich posesji przez mieszkańców, 

zadając pytanie, czy osoby, które tego nie czynią nie powinny być o tym 

poinformowane,  

 zapytał, czy zostało zrobione coś w kwestii zgłaszanego słupa telekomunikacyjnego 

znajdującego się na końcu ul. Kolejowej w Górkach Noteckich,  

 poinformował o zapadnięciu płytek na peronie na dworcu PKP w Górkach Noteckich. 

 

Tomasz Marć poinformował, że przepisy mówią, że jeżeli chodnik nie przylega do 

właściciela posesji, nie ma on obowiązku dbania. Zostaną podjęte działania w sprawie słupa 

telekomunikacyjnego. Odnośnie zapadniętych płytek na peronie stwierdził, że ciężko 

rozmawia się z przedstawicielami kolei z uwagi na wiele potworzonych spółek, spółeczek i 

nie wiadomo z kim rozmawiać, ale to nie znaczy, że sprawa nie zostanie zgłoszona.  

 

Renata Marcińczak wnioskowała o: 

 wyegzekwowanie porządku przy posesji p. Olszak w Zwierzynie,  

 wycięcie pręta przy drodze przy pompowni w Górecku. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że pręt zostanie usunięty. Temat posesji jest znany i już 

poruszany, ale postarają się zmobilizować właściciela posesji.  
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Monika Łohunko wnioskowała o:  

 dogłośnienie na zewnątrz kaplicy w Zwierzynie,  

 demontaż i zrobienie porządku ze słupami w Sierosławicach.  

 

Stefania Sierocińska zgłosiła lampę, która zapala się i gaśnie w Zwierzynie na ul. Strzeleckiej 

przy tablicy ogłoszeń. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że lampy i dogłośnienie kaplicy zostanie sprawdzone i w razie 

potrzeby dołożą. 

 

Renata Wąsik wnioskowała o: 

 wymianę żarówki w lampie koło posesji p. Opieli Gościmiec 8,  

 wykoszenie poboczy dróg gminnych w Gościmcu,  

 w związku z zawieszeniem działalności klubu sportowego „Błyskawica” prosiła, żeby  

niewykorzystane  pieniądze przez klub przeznaczyć na remont boiska przy szkole lub 

na oświetlenie w PSP w Gościmcu. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odnośnie niewykorzystanych środków przez klub 

sportowy „Błyskawica” poinformował, że najpierw muszą się rozliczyć, pieniądze muszą 

trafić z powrotem do budżetu i wówczas można się zastanowić nad ich wydatkowaniem. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że oświetlenie zostanie zgłoszone. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek stwierdziła, że pieniądze fizycznie muszą wrócić do budżetu i należy 

się zastanowić, czy będzie ogłoszony konkurs. 

 

Włodzimierz Nobis zadał pytanie, czy radni mogą mieć wgląd na wykonywanie prac na 

terenie gminy ( np. chodzi o wykonywanie chodnika na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie). 

Tomasz Marć odpowiedział, że gmina Zwierzyn zachęciła powiat do zajęcia się tematem 

budowy chodnika na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie. W międzyczasie pojawiło się wiele 

tematów z własnością działek, co też opóźniło prace. Fakt, że tempo robót nie powala, ale 

robione jest to systemem oszczędnościowym. Dlatego powinniśmy się cieszyć, że w ogóle 

będziemy mieli chodnik. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy złożył wyjaśnienie odnośnie szamba przy ZPO w 

Górkach Noteckich, informując, że otwory są niezabezpieczone i grozi wpadnięciem do 

środka. Zastanawiają się, co zrobić, czy nowe szamba, czy tylko nowe pokrywy. Zauważalny 

jest też przeciek do szamba, który chcą zlokalizować. W tym tygodniu podejmą decyzję. 

Robert Wcisło wnioskował o: 

 wykoszenie poboczy na terenie sołectwa Górczyna-Przysieka,  

 zabranie śmietnika z jeziora „Żwirka”,   

 zadał pytanie, dlaczego sołectwo zostało obciążone wywozem śmieci.  

 

Tomasz Marć odpowiedział, że sprawa koszenia zostanie załatwiona, zabranie śmietnika z 

jeziora „Żwirka” zostało już zgłoszone. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, że obciążenie za wywóz śmieci 
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zawsze było dopisywane sołectwu, teraz to widać, bo jest ono pobierane co miesiąc, ale też 

zaczął funkcjonować fundusz sołecki i tu pojawił się problem. 

 

Robert Wcisło zapytał, kto się zajmie sprzątaniem w przyszłym roku, gdyż sołectwo nie 

weźmie śmietnika. 

 

Tomasz Marć stwierdził, że sam akwen wodny wydzierżawiony jest dla PZW, część działki 

należy do nadleśnictwa oraz osoby prywatnej. Przyjeżdżają obcy ludzie, tzw. pseudo turyści i 

jest problem, gdyż zostawiają bałagan. Należy się zastanowić, co z tym zrobić, Czy nie 

zainwestować w monitoring. Jeżeli będzie trzeba, to zostanie wystosowane pismo do 

Komendy Wojewódzkiej Policji, po to ich wspieramy, chociażby tym, że dołożyliśmy się do 

pojazdów i chcemy współpracy. 

 

Urszula Kruszyna wnioskowała, żeby osoba zatrudniona w ramach prac społeczno-

użytecznych pilnowała porządku na terenie jeziora „Żwirka”.  

 

Robert Wcisło wnioskował o ustawienie stałych śmietników wokół jeziora „Żwirka”. 

 

Justyna Pawlak-Gudynowska wnioskowała o:  

 złożenie wniosku do LZMiUW o odmulenie rowu „Stara Noteć” od odcinka Błotno 1, 

gdyż rolnicy podczas wypasu bydła muszą ratować zwierzęta, które za wodą wchodzą 

do rowu i topią się po szyję,  

 ustawienie lamp przy posesji nr 1,3 w Błotnie,  

 remont tablicy ogłoszeń w Błotnie ustawionej przy posesji Błotno 23 i ustawienie jej 

przy sali wiejskiej, 

 wykoszenie poboczy dróg gminnych w Błotnie. 

 

Tomasz Marć odnośnie tablicy ogłoszeń poinformował, że jest już decyzja na odnowienie 

tablic i jest osoba, która będzie się tym zajmowała. 

 

Urszula Kruszyna : 

 podziękowała za wodę na cmentarzu w Zwierzynie, 

 wnioskowała o podcięcie brzozy i  może uda się jeszcze kilka lip na cmentarzu w 

Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że drzewa mają na uwadze. 

 

Jacek Warchał wnioskował o ustawienie lustra na drodze powiatowej w miejscowości 

Górecko przy wyjeździe z posesji nr 47 (p. Konopko), gdyż wyjazd usytuowany jest na 

ostrym zakręcie i powoduje to, że pas drogi od strony Gościmca nie jest widoczny (wniosek 

zgłoszony wyłącznie pisemnie). 

 

Urszula Kruszyna  wiceprzewodnicząca RG zamknęła punkt 8. 

 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania sołtysów. 

 

Waldemar Stefański sołtys sołectwa Zwierzyn II wnioskował o: 
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 wysłanie pism do firm pogrzebowych i kamieniarskich, żeby opłacali wjazdy na teren 

cmentarza w urzędzie i dopiero po okazaniu kwitu wjazd byłby możliwy, sugerując, 

żeby  te  pieniądze przeznaczyć na ogrodzenie cmentarzy,  

 ustawienie znaków zakazu wjazdu dla pojazdów ciężarowych z ul. Wojska Polskiego 

na ul. Kościelną i z ul. Kościelnej na ul. Polną w Zwierzynie. 

Tomasz Marć wójt gminy zgodził się z wnioskiem, że wjazd na cmentarz powinien być 

dopiero po okazaniu dowodu zapłaty. W kwestii znaków zakazu stwierdził, że generalnie to 

one są. Rozmawiał o sytuacji nie przestrzegania ich przez kierowców z dzielnicowym, który 

twierdził, że tłumaczą się oni, że wjeżdżając z dróg polnych, to ich nie widzą. Podsumowując 

stwierdził, że dziwne jest zachowanie w tej kwestii użytkowników dróg. 

Janusz Lessnau sołtys Górecka wnioskował o:  

 remont przystanku szkolnego przy posesji p. Kupczaka, 

 postawienie przystanku przy mleczarni, załatanie dziury która powstała przy zjeździe 

z drogi powiatowej w stronę posesji p. Hanysa,  

 wykoszenie poboczy przy drodze od mostku do betonówki i dalej do p. Piotrowskich 

w Górecku (wnioski zgłoszone wyłącznie pisemnie). 

Wojciech Basiński sołtys sołectwa Zwierzyn I-Sierosławice wnioskował o: 

 wycinkę krzewów zasłaniających drogowskaz w miejscowości Owczarki,  

 zmianę oznakowania przy skrzyżowaniu na drodze wojewódzkiej Strzelce Kraj.-

Drezdenko w miejscowości Owczarki, gdyż obecnie znajdujący się tam znak 

informuje o skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej z ul. Kościelną, nie ma natomiast 

informacji, że od strony Owczarek też jest droga,  

 wykonanie zatoczek autobusowych w miejscowości Owczarki, tak by autobus mógł 

spokojnie zjechać z pasa jezdni drogi wojewódzkiej,  

 podcięcie gałęzi przy drzewach rosnących przy ul. Wojska Polskiego od torów na 

Strzelce Kraj. w kierunku poczty, które utrudniają poruszanie się (wnioski zgłoszone 

wyłącznie pisemnie). 

. 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 

 

10.  Wolne wnioski i informacje. 
 

Jarosław Skiba stwierdził, że dużo czasu zajmuje punkt odnośnie interpelacji, wniosków i 

zapytań na sesjach, wobec tego zaproponował, żeby tydzień przed sesją wysłać swoje wnioski 

do wójta gminy. Jeżeli odpowiedzi wójta na zgłoszone pisemnie wnioski nas 

usatysfakcjonują, nie będziemy musieli zgłaszać ich podczas obrad sesji. Prosił również o 

uściślenie, czy zasadne było posiedzenie komisji społecznej w sprawie zaopiniowania 

dodatkowych godzin lekcyjnych dla dyrektora ZPO Zwierzyn, skoro w uchwale w sprawie 

ustalenia pensum do opiniowania wyznaczona jest komisja, która funkcjonowała pod nazwą  

komisji poprzedniej kadencji. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że do czasu poprawienia uchwały w 

sprawie pensum ustalono, że komisja społeczna będzie zajmowała się sprawami oświatowymi 
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nieekonomicznymi, natomiast komisja ekonomiczna i rozwoju gminy sprawami finansowymi 

związanymi z oświatą, dlatego pismo dyrektora skierowane zostało do komisji społecznej.  

 

Jarosław Skiba stwierdził, że pracownicy urzędu mogliby być obecni na sesji do końca obrad, 

chyba udział w sesji raz w miesiącu nie jest problemem. Spotkał się też z reakcją pracownika 

podczas posiedzenia komisji, który oznajmił, że pracuje do 15
30

. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że jeśli jest taka możliwość i pracownicy 

mogą wziąć udział w sesji, to bardzo dobrze. Jeśli jednak nie ma potrzeby, żeby byli na sesji, 

to ich nie ma, sami i tak nie decydują, a poza tym wójt i tak musi oddać im godziny, które są 

poza pracą.  Jeżeli jest potrzeba, żeby pracownik był na posiedzeniu komisji, to nie powinno 

być z tym problemu. 

 

Dorota Kruszyna stwierdziła, że jej zdaniem sesja jest też po to, żebyśmy ze sobą rozmawiali, 

może tylko powinniśmy ograniczać się do tego, żeby pytania i odpowiedzi na nie były 

bardziej konkretne. 

 

Renata Wąsik poinformowała, że Rada Sołecka i sołtys Gościmca organizują w dniu 

26.09.2015r. „Dzień pieczonego ziemniaka” zachęcając radnych do wzięcia udziału. 

 

Justyna Pawlak-Gudynowska w imieniu Pani sołtys i Rady Sołeckiej w Błotnie podziękowała 

radnym za wsparcie finansowe i zaangażowanie w organizację imprezy rodzinnej w dniu 

15.07.2015r. w Błotnie. 

 

Urszula Kruszyna odczytała pismo Artura Skotarczaka, który złożył rezygnację z funkcji 

członka Zgromadzenia Związku Celowego SG05 w Starym Kurowie (pismo w załączeniu do 

protokołu) oraz poinformowała, że następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 30 

września br. o godz. 13
00

. 

  

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 

 

11. Zamknięcie X zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Urszula Kruszyna o godzinie 18
00

 zamknęła obrady X zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                       Wiceprzewodnicząca  Rady Gminy Zwierzyn 

 

Marzena Kaczmarek                                                                Urszula Kruszyna 
 

 


